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Abstract (en)
An ironing table, with an iron parking component (15) capable of swiveling along a curved path into various positions above the table surface (2). An
ironing table has an iron parking component (15) capable of swiveling relative to the table surface (2) by means of a swivel mounting (18) designed
to allow the parking component (15) to be swivel led away over the table surface (2) along a curved path for positioning in various longitudinal and
transverse positions above the surface.

Abstract (de)
Es wird ein Bügeltisch vorgeschlagen, der ein längliches Auflageteil (1) aufweist, an dem über eine Schwenkeinrichtung (18) ein Abstellteil (15)
für ein Bügeleisen (14) schwenkbeweglich gelagert ist. Die Schwenkeinrichtung (18) ist so ausgeführt, daß das Abstellteil (15) entlang wenigstens
einer gekrümmten Wegstrecke über die Auflagefläche (2) hinwegschwenkbar ist und in unterschiedlichen Längs- und Querpositionen über der
Auflagefläche (2) positioniert werden kann. <IMAGE>
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